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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 26 oktober 2015 
 
 
onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks inzake 

snelheidsaanduiding op matrixborden A28 
portefeuillehouder Filip van As 

informant Vries, E de (Ellen) 2113 

eenheid/afdeling Expertisecentrum ECP 

  

Voorgesteld besluit raad 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 
De antwoorden op de art 45 raadsvragen van GroenLinks inzake snelheidsaanduiding op 
matrixborden boven de A28. 
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Onderwerp beantwoording art. 45 vragen GroenLinks: Snelheidsaanduiding op Matrixborden 

boven de A28 

Versienummer V1.0 

  

Portefeuillehouder F. van As 

  

Informant E de Vries 

Eenheid/Afdeling Expertisecentrum/ECP 

Telefoon 038 498 2113 

Email E.de.Vries@zwolle.nl 
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Toelichting op het voorstel 

Door GroenLinks zijn art. 45 vragen gesteld over de snelheidsaanduiding op de matrixborden boven de 

A28.  
Vraag 1. Bent u het met de GroenLinks fractie eens dat het momenteel vaak onduidelijk is hoe hard er 
gereden mag worden op de A28 tussen afslag Ommen en voorbij afslag Zwolle-Zuid.  

Antwoord. Of de huidige wijze van communicatie voldoende gelegenheid voor de automobilist biedt 
om de snelheidsinformatie tijdig op zijn/haar eigen rijgedrag toe te passen is lastig te bepalen, De mate 
van mogelijke beïnvloeding van rijgedrag (lagere snelheid afdwingen) is daarnaast van meerdere 
aspecten afhankelijk dan alleen door (snelheids)informatie. Vanuit juridisch perspectief blijkt de huidige 
wijze van informeren aan de geldende normen te voldoen. Uit verdere navraag is gebleken dat de door 
uw fractie afgegeven signalen over de onduidelijkheid over de geldende maximumsnelheid wel bekend 
zijn bij o.a. de politie (vragen/klachten). Het college kan dus de mening delen dat de huidige wijze van 
informeren mogelijkheden biedt tot verbetering, maar kan zich niet eenduidig de mening toedoen of de 
huidige wijze van informeren echt structureel of toch meer incidenteel leidt tot onduidelijkheid voor de 
weggebruiker. 

 

Vraag 2.  Deelt het college onze mening dat het maximale gedaan moet worden om de overlast van de 
A28 tot het minimum terug te brengen.  

Antwoord. Het college deelt de mening van GroenLinks dat het maximale gedaan moet worden om de 
overlast van de A28 tot het minimum te beperken. Dat is een van de redenen waarom dat er 
maandelijks een regionaal overleg plaats met RWS/VCNON, RWS/district, Provincie, Gemeente 
Kampen en Zwolle. Daarnaast zijn de lijntjes binnen de operatie erg kort en wordt er zo veel mogelijk 
samengewerkt.  

 

Vraag 3. Kan het college toezeggen in contact te treden met Rijkswaterstaat om te kijken of het 
mogelijk is om de dan geldende maximum snelheid op de matrixborden aan te geven?  

Antwoord. Het college zal via het maandelijkse regionaal overleg in contact treden met 

Rijkswaterstaat en de vraag aan hun voorleggen. De uitkomst hiervan zal gedeeld worden met de 

Raad.  

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

mevrouw R.E. Riemersma MCM, secretaris 
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Besluit 

 

besluit 

Jaargang  

Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks inzake snelheidsaanduiding op 

matrixborden A28  

 

 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

 

gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders, d.d. 12-10-2015  

 

besluit: 

 

 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 26 oktober 2015, 

 

 

de voorzitter,  

 

 

de griffier, 

 


